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         REPUBLIKA HRVATSKA 
BJELOVARSKO-BILOGORSKA ŽUPANIJA 
         OPĆINA ROVIŠĆE 
           Općinsko vijeće 

 
KLASA: 024-01/24-01/1 
URBROJ: 2103-14-01-24-2 
 
Rovišće, 19. ožujka 2024. 

 
ZAPISNIK  

SA 18. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 
 
Općine Rovišće održane dana 19. ožujka 2024. godine u 17,00 sati u prostorijama Općine Rovišće. 
 
  Sjednici je bilo nazočno 10 od 12 vijećnika:  
LUKA MARKEŠIĆ, MARIJANA ĆUK, MARINA RISEK, IVICA HRGA, JOZO ŠUKAN, MIHAELA 
ANDRIĆ, JASMIN KOMLJENOVIĆ, ROKO PAŠALIJA, SABINA DŽOLAN MARODOLAC i ZDENKA 
ŽUŽIĆ.  
  Sjednici nisu bili nazočni: IVICA TANJIĆ i ANĐELINA DOMINKOVIĆ.  
  Osim toga, sjednici su bili nazočni općinski načelnik SLAVKO PRIŠĆAN, predsjednik 
Socijalnog vijeća STJEPAN ŠIMUNOVIĆ, pročelnica u JUO DANICA BRKIĆ MIKOLČEVIĆ, stručna 
suradnica za informiranje i projekte u JUO TANJA RATKOVIĆ, viši referent za opće i uredske poslove 
u JUO NATALIJA JAGARIĆ ŠUVELJAK, direktor tvrtke Profitest d.o.o. STIPE ŠOLA, predsjednik 
Vatrogasne zajednice Općine Rovišće IVAN KOVAČEVIĆ i zapovjednik Vatrogasne zajednice Općine 
Rovišće GORAN VINKOVIĆ. 
  Predsjednik Općinskog vijeća LUKA MARKEŠIĆ otvorio je sjednicu, pozdravio sve 
nazočne i utvrdio da se na sjednici mogu donositi pravovaljane odluke jer je nazočno 10 od 12 vijećnika. 
  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji dnevni red, prijedlog kojega su 
vijećnici primili uz poziv na sjednicu. Predloženi dnevni red je usvojen JEDNOGLASNO kako slijedi:  
 
 
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa 17. sjednice Općinskog vijeća. 
2. Donošenje Odluke o usvajanju Plana zaštite od požara za područje Općine Rovišće – Usklada 

1, s Procjenom ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije Općine Rovišće – Usklada 1. 
3. Donošenje Odluke o davanju suglasnost za provedbu ulaganja „Rekonstrukcija nerazvrstane 

ceste NC 33, gradnja nogostupa i oborinske kanalizacije u Žabjaku“. 
4. Donošenje Odluke o transformaciji Prostornog plana uređenja Općine Rovišće 
5. Utvrđivanje Prijedloga za imenovanje mrtvozornice za područje Općine Rovišće. 
6. Donošenje Odluke o načinu bodovanja pri upisu djece u Dječji vrtić „Palčica“ Rovišće.. 
7. Rasprava o sufinanciranju županijskih cesta. 
8. Rasprava o izgradnji dječjeg vrtića i škole u Predavcu. 
9. Rasprava o stanju u Dobrovoljnom vatrogasnom društvu Predavac. 
10. Pitanja i prijedlozi 

 
TOČKA 1. 

 
  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji Zapisnik sa 17. sjednice 
Općinskog vijeća, koji su vijećnici dobili uz poziv na ovu sjednicu. Nema primjedbi na isti. 
  Kako nitko od nazočnih nije imao primjedbi, Zapisnik je usvojen JEDNOGLASNO. 
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TOČKA 2. 

 
Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, te prepušta riječ 

gostu, gosp. Stipi Šoli koji je izrađivao ovaj Plan zaštite od požara za područje Općine Rovišće. 
  Stipe Šola pozdravlja sve nazočne i zahvaljuje na povjerenju da njegova firma obavi 
ovaj posao. Upoznaje vijećnike sa Planom zaštite od požara za područje Općine Rovišće, Usklada 1., 
s Procjenom ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije Općine Rovišće - Usklada 1. Plan je obvezan 
dokument koji sve jedinice lokalne i regionalne samouprave moraju imati. Prva procjena je bila 2011. 
godine. Plan bi trebalo ažurirati svakih pet godina. Pri izradi plana kao bitan čimbenik pokazala se 
činjenica da se primjeti znatan pad broja stanovništva naspram prethodnih godina. Naspram toga, 
Općina Rovišće je jedna od najrazvijenijih općina u Bjelovarsko-bilogorskoj županiji. U Općini Rovišće 
postoji puno firmi koje imaju zaposlene. Prometna povezanost je jako dobra budući da postoji državna 
cesta koja je jako prometna, kao i željeznička pruga. Što se tiče vatrogastva, na području Općine 
Rovišće djeluje Vatrogasna zajednica Općine Rovišće sa 8 dobrovoljnih vatrogasnih društava, te stoga 
broji 36 vatrogasaca, od kojih je njih 25 u Dobrovoljnom vatrogasnom društvu Rovišće. Prema 
informacijama, dobrovoljno vatrogasno društvo Predavac više ne postoji kao društvo, te nije uključeno 
u rad zajednice. Vatrogasna zajednica na području općine broji 280 članova društava. Od opreme na 
raspolaganju postoji nabavno vozilo, tehničko vozilo, nekoliko traktorskih cisterni po lokalnim društvima. 
Od 2018. do 2023. godine bilo je 114 intervencija, što bi godišnje iznosilo u prosjeku 29 intervencija. 
Procjena za ubuduće iznosi otprilike 20 intervencija godišnje. Općina Rovišće je jedno požarno 
područje, te nema potrebe za granjanjem, budući da zakonski postoji rok od 15 minuta za izlazak na 
intervenciju, te se time može pokriti područje općine. Kada dođe do intervencije, 112 obavještava 
zapovjednika Vatrogasne zajednice da angažira ostale. Plan zaštite požara bi se u pravilu trebao 
revidirat svake godine zbog promjene kontakt osobe i sl. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
Kako se nitko od nazočnih nije prijavio na raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 

je na glasovanje donošenje Odluke o usvajanju Plana zaštite od požara za područje Općine Rovišće, 
Usklada 1., s Procjenom ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije Općine Rovišće - Usklada 1. 
ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 

 
 

TOČKA 3. 
 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o 
donošenju Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja "Rekonstrukcija nerazvrstane ceste NC 
33, gradnja nogostupa i oborinske kanalizacije u Žabjaku". Prepušta riječ općinskom načelniku. 
  Općinski načelnik kaže kako je riječ o cesti u Žabjaku. U planu je da se u sklopu 
nogostupa proširi i cesta koja je trenutno dosta uska. Otvorio se natječaj kojim bi se mogao uvrstiti taj 
projekt. U planu je da se ide rekonstrukcija do pruge. Trenutno je u tijeku priprema dokumentacije za 
projekt, a procjena troškova iznosi 1.007.420,00 eura sa PDV-om. Nakon pripreme dokumentacije i 
provedene nabave, može se krenuti sa radovima. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
  Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 
je na glasovanje donošenje Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja "Rekonstrukcija 
nerazvrstane ceste NC 33, gradnja nogostupa i oborinske kanalizacije u Žabjaku. ODLUKA je donesena 
JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 

 
 

   
TOČKA 4. 

 
  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o 
donošenju Odluke o transformaciji Prostornog plana uređenja Općine Rovišće. Daje riječ pročelnici 
JUO.            
  Pročelnica JUO kaže kako je Ministarstvo prostornog uređenja, graditeljstva i državne 
imovine raspisalo Javni poziv za izradu prostornih planova nove generacije putem elektroničkog sustava 
"ePlanovi" na koji se mogu javiti jedinice lokalne i regionalne samouprave. Budući da je Odluka o 
izmjenama i dopunama Prostornog plana donesena prošle godine, ne možemo se javiti za to na 
natječaj, ali možemo za transformaciju prostornog plana. Sve se odrađuje preko sustava e-planovi, a 
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da bi sami proces započeli, bile su potrebne dvije osobe iz JUO da se registriraju u taj sustav. Zavod za 
prostorno uređenje BBŽ nije registrirao do tada nikoga osim nas, pa smo u tome bili prvi. Realno 
očekivani iznos je 20.000,00 eura. Transformacija prostornog plana znači da bi prostorni plan mogao 
biti dostupan u digitalnom obliku. Da bi mogli pokrenuti prijavu na Javni poziv, ovo je prvi dokument koji 
moramo donijeti.          
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
  Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 
je na glasovanje donošenje Odluke o transformaciji Prostornog plana uređenja Općine Rovišće. 
ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio.  
 
  

TOČKA 5. 
 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o 
imenovanju mrtvozornice na području Općine Rovišće. Dobili smo na prijedlog da imenujemo Tamaru 
Muškinju za mrtvozornicu na području Općine Rovišće. Tamara je iz Bjelovara, po zanimanju 
medicinska sestra i zaposlena je u Zavodu za javno zdravstvo BBŽ.    
 Pročelnica JUO se nadovezuje i kaže kako imamo trenutno dva mrtvozornika, a trebamo imati 
3, tako da će Tamara biti treći mrtvozornik. Ova Odluka ide dalje na razmatranje Županijskoj skupštini 
Bjelovarsko-bilogorske županije. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
  Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 
je na glasovanje donošenje Prijedloga o imenovanju mrtvozornice na području Općine Rovišće. 
PRIJEDLOG je donesen JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 
   
 

TOČKA 6. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Riječ je o 
donošenju Odluke o načinu bodovanja pri upisu djece u Dječji vrtić "Palčica" Rovišće. Ovim 
dokumentom se propisuju prednosti pri upisu koje ostvaruju djeca koja se upisuju u iduću pedagošku 
godinu. Cijeli postupak, dokumentaciju i provedbu svega utvrđuje Dječji vrtić "Palčica" svojim općim 
aktom.  

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 

je na glasovanje Odluku o načinu bodovanja pri upisu djece u Dječji vrtić "Palčica" Rovišće. ODLUKA 
je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 

 
 

TOČKA 7. 
 
 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu o sufinanciranju županijskih cesta. Riječ 
je o sporazumu koji su Županijske ceste poslale Općini Rovišće, kojim bi općina sufinancirala 30 posto 
održavanje lokalne ceste dionice Podgorci. Prepušta riječ općinskom načelniku. 

Općinski načelnik kaže kako je iznenađen ovim sporazumom budući da je nekoliko dana 
prije bio u Županijskoj upravi za ceste, a vezano uz uvjete koje ŽUC mora dati kako bi mogli završiti 
projektnu dokumentaciju za kanalizaciju, a s kojim oni nisu suglasni. Ravnateljica nije suglasna sa 
kopanjem po županijskim cestama, te je zatražen sastanak po tom pitanju. Kada govorimo o ovome 
Sporazumu, konkretno se radi o cesti u Podgorcima, a koja je dogovorena još da će se raditi 2021. 
godine, te je to dogovoreno sa županom Markom Marušićem budući da je on nadležan za kontrolu ŽUC-
a. Nije siguran zna li župan za ovaj sporazum ili ne. Ne slaže se sa sufinanciranjem 30 posto navedene 
ceste budući da je ista obećana, a i dužnost je Županijskih cesta da je održavaju odnosno grade. Svi 
smo svjesni da ŽUC nema vjerojatno sredstva, i da će to biti njihov odgovor. Kada je postojala 
mogućnost prijave na natječaj za obnovu cesta koje su oštećene potresom, nije se javila na taj natječaj 
jer je rekla da na području Bjelovarsko-bilogorske županije nije bilo oštećenih cesta potresom. Osobno 
bi htio da se cesta u Podgorcima obnovi jer je nužna, ali nije suglasan sa sporazumom odnosno 
sufinanciranjem troškova obnove ceste. Također u proračunu Općine Rovišće nisu planirana sredstva 
za te troškove, tako da ih ni nemamo. Budući da Općina Rovišće konstantno ulaže u izgradnju 
nogostupa na području općine a koji se grade po županijskim cestama, isto tako bi mi trebali od njih 
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tražiti sufinanciranje. Neprestano se borimo sa njima, a nismo ni jedini, već se i ostale općine žale. 
Predlaže da se pozove župana Marka Marušića na razgovor i da se vidi njegov stav oko toga. Ako ćemo 
morati sufinancirati, moramo pronaći negdje sredstva.   

Predsjednik Općinskog vijeća kaže kako bi mi sada trebali pronaći otprilike 100.000,00 
eura za to sufinanciranje.          
  Roko Pašalija kaže kako je on osobno razgovarao sa županom Marko Marušićem koji 
je obećao tu cestu i koju ljudi očekuju.          
  Zdenka Žužić upituje da li i ostale općine moraju sufinancirati na ovaj način. 
  Općinski načelnik kaže kako misli da je ovo išlo prema svima.   
  Predsjednik općinskog vijeća predlaže da se pozove župan Marko Marušić na razgovor 
kako bi se pronašlo zajedničko rješenje. 

Predsjednik općinskog vijeća zaključuje raspravu.   
 

TOČKA 8. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu o izgradnji dječjeg vrtića i škole u 
Predavcu, te poziva općinskog načelnika da kaže nešto o tome. 

Općinski načelnik kaže kako su nam odobrena sredstva za izgradnju dječjeg vrtića u 
Predavcu, iako nisu dostatna. Uzeli smo pravo građenja od Osnovne škole Rovišće na lokaciji kod 
Vatrogasnog doma Predavac. Trebala je biti škola i vrtić, ali nema mjesta za oboje. Nakon dobivene 
suglasnosti prava građenja, pojavila se priča o građenju škole u Predavcu. Tada smo odustali od prava 
građenja jer ne možemo uzeti nešto od škole. Trenutno je pitanje hoće li se graditi nova škola ili 
nadograđivati stara škola. Da bi se to znalo odrađuje se istraživanje na potencijalni potres koji bi se 
mogao dogoditi na našem području. Trenutno nismo sigurni što napraviti, a pravo građenja kao što smo 
spomenuli, vratili smo Osnovnoj školi Rovišće. Ne možemo reći da ne želimo školu u Predavcu, ali može 
se dogoditi situacija da propadne i jedno i drugo. Razmišljalo se čak i o mogućnosti da ako dođe do 
promjene vodstva u DVD-u Predavac da se može obnoviti dio iznad garaža Vatrogasnog doma 
Predavac koji je trenutno u lošem stanju. Rok za izgradnju je ljeto 2026. godine, tako da je sada vrijeme 
da odlučimo hoćemo li graditi ili ne.  

Jozo Šukan upituje ima li mogućnosti da se gradi na zemljištu koje se nalazi kraj DVD-
a, pokraj ceste. 

Općinski načelnik kaže da ne jer je to isto vlasništvo DVD-a Predavac. 
Predsjednik Općinskog vijeća kaže kako smo svjesni da nam je vrtić pun i da djeca s 

područja općine idu u druge vrtiće. Podržava inicijativu za izgradnju jer je vrtić naš, a škola županijska. 
Roko Pašalija podržava inicijativu za izgradnju pogotovo jer mnogi čekaju na red za 

upis u vrtić. 
Mihaela Andrić kaže kako je potrebna škola u Predavcu, ali da je vrtić potrebniji. Upituje 

može li biti vrtić u sklopu škole. 
Općinski načelnik kaže kako ne može jer nema dovoljno mjesta.  
 

TOČKA 9. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu o stanju u Dobrovoljnom vatrogasnom 

društvu Predavac i poziva općinskog načelnika da nas upozna sa situacijom. 
Općinski načelnik kaže kako je 29. prosinca 2023. isticao mandat predsjednika DVD-a 

Predavac Tomislavu Lovriću. Dana 23. prosinca 2023. Darko Lovrić je sa još jednim gospodinom koji 
nije iz područja Predavca osnovao udrugu pod nazivom „Lira 1884“ na području Varaždinske županije. 
Dana 28. prosinca 2023. godine, odnosno dan prije istjecanja mandata Tomislavu Lovriću, isti daruje 
kao predsjednik DVD-a Predavac udruzi „Lira 1884“ čiji predsjednik je Darko Lovrić, nekretnine koje su 
bile vlasništvo DVD-a Predavac, između ostalog i DVD i zemljište oko DVD-a. Novac koji su dobivali 
kao dobrovoljno vatrogasno društvo nisu trošili u skladu sa propisima i za namjene koje je predviđen, 
pa stoga nisu popravljali vozila i održavali svoje prostore. Na zadnjoj skupštini kojoj su bili prisutni 
navedeno je stanje od 11 vozila, a danas navode da imaju svega jedno vozilo. Godišnja skupština koja 
se treba održavati svake godine nije se održavala. U četvrtom mjesecu 2021. godine Tomislav Lovrić je 
poslao Vatrogasnoj zajednici email u kojem je naveo da podnosi ostavku na mjestu predsjednika DVD-
a. 2016. godine je dostavljen dopis da su operativno nesposobni jer nemaju dovoljno sredstava, iako su 
imali dovoljno sredstava za kupovinu zemljišta. Ovo je teško kazneno djelo, prvenstveno jer nema 
odluke skupštine. Dana 03.08.2022. dostavili su obavijest Vatrogasnoj zajednici Općine Rovišće gdje 
su naveli da je izvršena rekonstrukcija Upravnog i Nadzornog odbora DVD-a Predavac, te su ovlašteni 
predstavnici DVD-a Predavac Ivan Šivalec, Željko Jambrek i Darko Lovrić. Ovo je dokaz lažiranja 
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dokumenata budući da se ponovo Darko Lovrić smatra ovlaštenim predstavnikom DVD-a Predavac, a 
u Uredu državne uprave i dalje se vodi Tomislav Lovrić, njegov sin. Na gruntovnici je sve upisano i 
uknjiženo, te je vlasnik nekretnina i zemljišta „Lira 1884“. Vatrogasni dom i njegova oprema treba služiti 
vatrogascima za zaštitu ljudi i imovine. Zvali smo Hrvatsku vatrogasnu zajednicu te razgovarali sa 
gospođom iz pravne službe, ali neuspješno budući da nam nije mogla odgovoriti na pitanja koja su nas 
zanimala jer nije znala odgovor. Danas bi trebali doći do zaključka kako ćemo dalje reagirati. Poziva 
pročelnicu JUO da kaže nešto o tome. 

Pročelnica JUO se nadovezuje na razgovor sa gospođom iz pravne službe Hrvatske 
vatrogasne zajednice i kaže kako su mislili da će im ona pomoći sa pravnim savjetom, ali nije pokazala 
volju i interes za istim. Hrvatska vatrogasna zajednica kao krovna organizacija ima određene 
odgovornosti i ovlasti u funkcioniranju vatrogasnih sustava, a ispada na kraju da može raditi tko što 
hoće, a nitko to ne kontrolira, već apeliraju da se prijavi policiji.      
  Predsjednik Vatrogasne zajednice Općine Rovišće, Ivan Kovačević, uključuje se u 
raspravu. Kaže kako je većini vijećnika poznata situacija sa gospodinom Darkom Lovrićem budući da to 
ne traje od jučer već godinama. Gospodin Lovrić se igra sa statutom, zakonom i imovinom. Ljudi 
odnosno stanovnici Predavca su poklanjali zemljište DVD-u Predavac da se nešto napravi, da bi na 
kraju on to mogao poklanjati dalje. Sramota je za Općinu, stanovnike, zajednicu i vatrogasce. Traženo 
je dopisom da se pismeno izjasne tko je predsjednik DVD-a Predavac, odnosno tko je ovlašten za 
zastupanje, te su izvijestili da je Tomislav Lovrić kod javnog bilježnika ovlastio Darka Lovrića za 
zastupanje društva, a da pritom nisu u Uredu državne uprave prijavili promjene. Po Statutu ako udruga 
prestane sa radom imovina bi trebala preći u vlasništvo jedinice lokalne samouprave.  

Predsjednik Općinskog vijeća kaže kako je ovdje riječ o tome kako će stanovnici Općine 
Rovišće, a i općenito stanovnici ove države reagirati na ovu situaciju. Nadležne službe ne odrađuju svoj 
posao. 

Mihaela Andrić se uključuje u raspravu. Kaže kako svi ljudi koji su bili protiv rada Darka 
Lovrića, a pritom su bili članovi DVD-a Predavac, izbačeni su iz društva. Navodi primjer svoga brata koji 
je bio izbačen iz Upravnog odbora dan nakon što je potpisao ugovore. Izbačen je od strane Darka 
Lovrića i Tomislava Lovrića. Ubacili su članove koji su podržavali rad Darka Lovrića, a najčešće je bila 
u pitanju rodbina i prijatelji. Ljudi koji su godinama radili na društvenom domu i gradili ga izbačeni su 
odmah poslije toga iz društva. Mladi koji su bili zainteresirani za vatrogasce i koji su htjeli sudjelovati na 
vatrogasnim natjecanjima izgubili su volju jer nitko od njih to nije podržavao. Uništio je sve što je u tom 
društvu vrijedilo i bilo dobro. Također navodi kako je u prizemlju Vatrogasnog doma kafić koji je do sada 
iznajmljivao DVD Predavac, a od sada očito nova udruga „Lira 1884“. Postavlja se pitanje kome idu ti 
novci od najma. Također, iznajmljuje se sala za proslave koja se naplaćuje i to ne malo. Kamion u 
vlasništvu DVD-a Predavac je bio u JANAF-u u Zagrebu u najmu te i o tome nema riječi kome su išli 
novci. 

Predsjednik Općinskog vijeća poziva zapovjednika Vatrogasne zajednice Općine 
Rovišće da iznese svoj stav. 

Zapovjednik Vatrogasne zajednice Općine Rovišće Goran Vinković kaže kako od 2015. 
godine od kada je postao zapovjednik nije nimalo bilo lako raditi sa gosp. Darkom Lovrićem, te je uvijek 
bilo problema. Svih tih godina smo nastojali zajedničkim sastancima i reagiranjem na rad DVD-a 
Predavac nastojati poboljšati situaciju, no neuspješno. Nadovezuje se na osobne prijetnje kada je Darko 
Lovrić izjavio kako bi trebalo zapovjednika VZO-a spalit na lomači usred centra Rovišće. Kaže kako mu 
je najviše žao mladih dečki koji su izgubili volju za radom i vatrogastvom. Sistem u DVD-u Predavac 
nikad nije funkcionirao, a o svemu govori činjenica da je ostavljao dugove po firmama gdje se nabavljala 
oprema za vatrogastvo. Dugove je vraćala Vatrogasna zajednica Općine Rovišće. Kada se radi o 
izlascima na intervencije na koje je prije izlazio i DVD Predavac zajedno sa DVD-om Rovišće, gosp. 
Darko Lovrić je donosio po nekoliko sanduka piva i vina, a zatim tražio da se to plati u trgovini. Prije 2-
3 godine je došao sa idejom da želi raditi vježbalište za 700 ljudi, i pričao ljudima kako on ima Nijemce 
i Austrijance koji će to odraditi. 2017. godine je bila revizija DVD-a Predavac gdje je u to vrijeme 
predsjednik bio Darko Lovrić, te je ustanovljeno da on kao predsjednik ima plaću od 7.000,00 kuna, a 
zapovjednik DVD-a Predavac je imao plaću od 10.000,00 kuna. Revizija je prošla loše, te je o tome bila 
riječ i u medijima, ali na tome je i ostalo. Nikad nisu imali sankcije sa državne razine, već je sve došlo 
na lokalnu samoupravu. 2015. godine kada se izabirao zapovjednik Vatrogasne zajednice Općine 
Rovišće, gosp. Darko Lovrić je izjavio da će on biti zapovjednik pod uvjetom da mu se mjesečno 
isplaćuje 2.500,00 kuna. Nakon što je revizija prošla, blokirani su računi DVD-a Predavac i tada je 
Vatrogasna zajednica osobno servisirala i registrirala vozila jer im se i dalje htjelo pomoći. Nadamo se 
da će se situacija u DVD-u Predavac riješiti što prije kako bi moglo ponovo zaživjeti vatrogastvo kao što 
je bilo prije nego što je na čelo došao gosp. Darko Lovrić.  
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Roko Pašalija se uključuje u raspravu i predlaže da se angažira odvjetnik koji će 
pokrenuti tužbu protiv Darka Lovrića u ime Općinskog vijeća. 

Pročelnica JUO kaže da se može dogoditi situacija da ta novoosnovana udruga pod 
imenom „Lira 1884“ podigne kredit i založi imovinu u Predavcu. Sve može propasti. 

Jasmin Komljenović se uključuje u raspravu i kaže kako bi sami kao Općina i Općinsko 
vijeće trebali forsirati tužbu. Treba se ići sa time u medije i biti uporni prema policiji i državnom 
odvjetništvu. Kaže kako oni kao udruga i dalje postoje. 

Općinski načelnik kaže kako udruga nema ni svoje sjedište. Kaže kako trebamo hitno 
reagirati i angažirati policiju i odvjetnika. Također potrebno je osporavati ovo darovanje. 

Ivica Hrga se uključuje u raspravu i kaže kako se slaže sa svim stajalištima koja su 
izjavljena do sad, te podržava angažiranje odvjetnika i policije. 

Jozo Šukan se uključuje u raspravu i također podržava angažiranje policije i odvjetnika. 
Predsjednik Vatrogasne zajednice Općine Rovišće Ivan Kovačević kaže kako treba 

forsirati sa naše strane budući da vidimo da sa državne strane neće nitko ništa poduzeti. 
Predsjednik Općinskog vijeća upituje vijećnike da li mi trebamo biti ti koji će podignuti 

tužbu ili trebamo predati dopis policiji da oni odrađuju posao dalje. 
Jasmin Komljenović kaže kako bi trebali mi sami pokrenuti tužbu jer ako će to netko 

umjesto nas odužit će se godinama, a ništa se neće postići. To je dio lokalne zajednice. 
Mihaela Megloba nadodaje kako se sjeća dok je prije nekoliko godina išla na godišnje 

vatrogasne skupštine i tada je proračun DVD-a Predavac iznosio po milijun kuna, a o tim novcima se 
ništa ne zna. 

Općinski načelnik kaže kako je to imovina u koju je kroz godine puno uložila Općina 
Rovišće, mještani svojim radom i sredstvima, te donacije sponzora kao što su Hrvatske šume, Česma, 
vojska itd. Gosp. Darko Lovrić ne može biti osoba koja će odlučivati hoće li DVD Predavac postojati ili 
ne, kao i upravljati imovinom kao da je njegovo privatno vlasništvo. Budući da do sada nijedan razgovor 
sa njime nije imao pozitivan ishod, nužno je krenuti pravnim putem. Također, nadovezuje se sa 
situacijom kada se vodio razgovor sa gosp. Darkom Lovrićem, pa je dotični prijetio sa puškama i metkom 
u čelo. Tada se to nije smatralo ozbiljnim, ali kada se pogleda trenutno stanje, ipak ima opasnosti da je 
dotični spreman i na teške prijetnje i postupke. 

Pročelnica JUO kaže da bi trebali ići u dva smjera. U civilnom dijelu pobijanje darovnog 
ugovora, odnosno da se stavi izvan snage, budući da je Općina Rovišće dužna voditi brigu o 
vatrogastvu, jer taj objekt mora biti u funkciji vatrogastva, a ne bilo šta drugo. U kaznenom dijelu gdje 
postoji osnovana sumnja da je počinjeno kazneno djela kao što je zlouporaba položaja i ovlasti u 
poslovanju udruge, to bi trebala odrađivati policija i odvjetništvo. 

Predsjednik Općinskog vijeća, općinski načelnik i vijećnici zajednički dolaze do 
zaključka da treba ići u medije sa izjavom o stanju u DVD-u Predavac, kao i tužbom. 
 

. 
 

TOČKA 10. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća poziva vijećnike da iznesu pitanja i prijedloge ako ih 
imaju. 
  Općinski načelnik izvješćuje vijećnike o nedavnim aktivnostima i događajima u Općini 
Rovišće. Stigla je Odluka o financiranju za program Zaželi koji će se provoditi ovaj put kroz 3 godine, te 
nam je odobreno 480.000,00 eura. Uvjeti su postroženi za korisnike, kao i za zapošljavanje. Od 
Središnjeg državnog ureda za demografiju i mlade odobreno nam je 16.000,00 eura za ozelenjavanje 
Dječjeg vrtića Palčica. Tržnica je pri kraju i za 15-20 dana bi trebala biti gotova jer su trenutno radovi u 
unutrašnjosti. Rekonstrukcija Društvenog doma Rovišće je završena, uređeni su WC-ovi, odnosno 
odvojeni, kompletno je promijenjena struja i osvježen dom. I dalje radimo na građenju nogostupa po 
županijskim cestama. Poziva vijećnike da mu daju ideje koga smatraju da treba dobiti priznanje za Dan 
Općine. Obiteljski dan je predviđen za 28. travnja. Počela je isplata uskrsnica umirovljenicima u iznosu 
od 40,00 i 50,00 eura. Pohvaljuje odaziv ljudi na Tjedan oftalmologije u Rovišću na koji se odazvalo 136 
ljudi. Pohvaljuje rad Udruge žena koje trenutno uređuju okoliš općine za Uskrs. Najavljuje odlazak 
komunalnog redara Ivana Kovačevića u mirovinu, kao i pročelnice JUO Danice Brkić Mikolčević. Poziva 
vijećnike da u slučaju da primijete bacanje smeća u okoliš, nepropisnog parkiranja ili slično da slikaju i 
jave kako bi mogli reagirati.  
  Roko Pašalija upituje za kontejnere u Podgorcima zašto su maknuti. 
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  Općinski načelnik kaže kako su sve općine zajednički dogovorile sa Komunalcem 
Bjelovar da se maknu kontejneri budući da su se punili u rekordnom roku, a smeće se i dalje odbacivalo 
nepropisno, te se nije ni odvajalo kako treba. 

 
- D o v r š e n o - 
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